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13. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 

 
10. 11. 2020 

 

Ing. Lubomír Brož - hnutí ANO 2011 
místostarosta 

 

 

Vážený pane místostarosto, 

 

již dvakrát v tomto volebním období jsme slyšeli z úst vašeho předchůdce a stranického 

kolegy z hnutí ANO 2011, že příští rok bude zajištění vánočního osvětlení realizováno 

pořádně s dostatečným předstihem a prostřednictvím rámcové smlouvy, která nám zajistí 

dodávku těchto služeb na více let s patřičným cenovým zvýhodněním. Rok s rokem se sešel a 

tu samou větu jsem slyšel i od vás pane místostarosto. Vánoční osvětlení a výzdoba probíhá 

opět na poslední chvíli, netransparentním způsobem tj. oslovením dodavatelské firmy na 

přímo, bez oslovení konkurence v takovém předstihu, aby se na soutěž tito uchazeči mohli 

řádně připravit a předložit relevantní konkurenční cenové nabídky, na což ostatně v důvodové 

zprávě upozorňuje samotné Oddělení veřejných zakázek. Přesto jste jako předkladatel přinesl 

na zasedání Rady MČ Praha 5 výběr dodavatele na dodávku vánočního osvětlení 

nestandardním způsobem tj. narychlo tzv. na stůl. 

Piráti již několikrát poukazovali na to, že některé veřejné zakázky soutěžené MČ Praha 5 

vykazují signály, které upozorňují na možné porušování principu správy majetku s péčí 

řádného hospodáře. Nechceme předražená dětská hřiště a nechceme ani předražená vánoční 

osvětlení. Vámi předložená zakázka na dodavatele vánočního osvětlení, ve které figuruje 

jediná cenová nabídka tak vypovídá o tom, že Praha 5 bude mít letos vánoční výzdobu opět ve 

stylu: Buďte rádi, že o vánocích vůbec bude něco svítit! 

 

Pane místostarosto, můžete nám prosím vysvětlit, co se tentokrát nepovedlo? Kolikrát se sešla 

pracovní skupina pro přípravu veřejné zakázky na vánoční osvětlení a jaké jsou její výstupy? 

A kdy v příštím roce dojde k řádné otevřené soutěži, která pro Prahu 5 zajistí dodavatele 

vánoční výzdoby na více let? 

 

Předem děkuji za vaši odpověď. 

 

Ing. Štěpán Rattay 

 

zastupitel MČ Praha 5 

 

 


